
Protok6l nr XX)V09

z XXX sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z L8 marca 2009 roku.
Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Szymanek.
Miejsce obrad: sala sesyjna Urzpdu Miasta i Gminy Czerniejewo, ul. Poznar[ska 8.

1. Otwarcie sesji.

Przewodniczqcy Rady otworzylxxx sesjg Rady Miasta i Gminy Czerniejewo o godz. 1600,
ptzywital Panie i Pan6w Radnych, Pani4Burmistrz DanutE Grychowsk4 Pana Zastppc1Burmistrza
Zbigniewa Sujaka, Radnego Powiatu GnieZnieriskiego Pana Jana Gorzelahczyka, paniqSkarbnik
Julitg Rybak, PaniqMecenas MalgorzatELefinau kierownik6w jednostek organizacyjnyih Urzgdu
Miasta i Gminy Czemiejewo, Prezesa ZwiqzkuMiejsko - Gminnego Ochotniczycisirazy
PoZarnych Pana Jana Kulpiriskiego, przedstawiciela Komisariatu Policji w Czerniejewie iana
Cezarego Bednarka, Pana AdamaKacbniarza przedstawiciela Gminy Czerniejewo do Rady
Powiatowej Wielkopolskiej Izby Rolniczej, Paristwa Soltys6w (lista obecnoici - stanowi zal. nr I),
zaproszonych goSci.

2. Stwierdzenie kworum.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil,2e na sesji, wg listy obecno5ci, jest obecnych 14 Radnych. Racia
byla wladna do prawomocnego podejmowania uchwal. Lista obecnoSci stanowi zal. nr 2 do
protokolu. Brak Radnego M. WiSniewskiego.

3. Przedstawienie porz4dku obrad.

Przewodniczqcy Rady przedstawil zebranym porz4dek obrad, kt6ry stanowi zal. nr 3.

4. Przyjpcie protokolu z obrad poprzedniej sesji.

Przewodniczqcy Rady przypomnial,2e wszyscy Paristwo Radni otrzymali protok6l z obrad.
poprzedniej sesji. Do wczorq nie wplynEly Ladne uwagi do protok6lu.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady poprosil o przyjgcie bez odczytywania protok6lu nr XXDVO9 228
stycznia 2009 roku.

Radni glosowaniu 14 glosami ,,2a" protok6tprzyjEli.

Przewodniczqcy Rady powitalPana Adama Galusa Redaktora Naczelnego Wirtualnego Gniezna.

5. Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
mipdzysesyjnym.

Przewodniczqcy Rady zloLyl informacj pz dzialalnoSci - jej treit stanowi zal. nr 4.

6. Sprawozdanie z dziatralno5ci Burmistrza w okresie mipdzysesyjnym, zwlaszcza
z wykonania uchwal Rady i realizacji wniosk6w.

Pani Burmistrz skladaj4c sprawozdanie z ostatniej sesji powie dzia\a, 2e dwudziesta dziewiqta sesja
Rady Miasta i Gminy Czerniejewo odbyla siE 28 stycznia 2009r. Rada uchwalila wszystkie
zaproponowane uchwaly, kt6re po podpisaniu zostaly dostarczone Panu Wojewodzie do Wydzialu
Prawnego i Nadzoru 2 lutego tego roku. Uchwaly do publikacji w Dzienniku UrzEdowym
Wojew6dztwa Wielkopolskiego r6wniez 2 lutego br. dostarczono do redakcii piiennitca
Urzgdowego celem ich publikacji.
Wszystkie podjgte uchwaly zostaly zarnieszczone na stronie internetowej UrzEdu i wywieszone na
tablicy ogloszeri w UrzEdzie. Uchwaly posiadaj4 r6wnie2 merytoryczni pracownicy do realizacji, a
ponadto:



- uchwala w sprawie zmiany uchwaly Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z dnia25 paldziernlka
2006 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modemizacji urzqdzen
wodoci4gotvych na terenie gminy Czerniejewo realizowanego przez PrzedsiEbiorstwo
Wodoci4g6w i Kanalizacji zostala dostarczona Przedsigbiorstwu do dalszej realizacji
pr zyj gty ch w pl ani e zadafi z go dnie z pr zy j Ety mi uchwal 4 terminami.

- odnoSnie uchwaly w sprawie udzielenia upowaZnienia Kierownikowi Miejskiego OSrodka
Pomocy Spolecznej w Czerniejewie do podejmowania dziaLan wobec dlu2nik6w
alimentacyjnych Pani Kierownik przystryila do wykonywania czyruroSci. Oczekuje sig na
wydanie certyfikatu poSwiadczenia bezpieczefstwa do przyjmowania oSwiadczeri od dlu2nik6w
alimentacyjnych.

- uchwala w sprawie nadania statutu Miejsko - Gminnemu OSrodkowi Pomocy Spolecznej w
Czerniejewie juz. obowi4zuje, jednak Wojewoda Wielkopolski rozstrzygniEciem nadzorczym 2
marca 2009 roku orzeld. niewaznoSi czqSci $ 3 uchwaly w zakresie publikacji w Dzienniku
Urzpdowym Wojew6dztwa Wielkopolskiego, wobec tego uchwala wchodzi w Zycie 14 dni od
dniajej ogloszenia.

Nastgpnie Pani Burmistrz poinformowala, 2e w ostatnim okresie uczestniczyla w nastqpuj4cych
spotkaniach i uroczystoSciach:
- 29 stycznia w spotkaniu z kapitanem Wojciechem Mazurem Komendantem Powiatowej Strazy

PoZarnej w sprawie przekazania Srodk6w finansowych na zakup sprzqtu polarniczego,
- tego samego dnia obylo sig zabranie wiejskie w Goraricu,
- 30 stycznia miala miejsce sesja Mlodziehowej Rady Miasta i Gminy Czerniejewo, na kt6rej

Burmistrza reprezentowala Pani R. Simiriska,
- tego samego dnia odbylo sip spotkanie z rehabilitantem i przedstawicielami stowarzyszef

celem wypracowania warunk6w umowy,
- 6 lutego na spotkaniu noworocznym w Gminie Kostrzyn, gdzie uczestniczyli miejscowi

przedsigbiorcy, przedstawiciele Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska, bank6w,
Regionalnej lzby Obrachunkowej. Istnieje mozliwoSd nawiqzania kontakt6w i wymiany
informacji,

- l0lutego mialo miejsce otwarcie Gminnego Centrum Rehabilitacji w Czerniejewie oraz odbylo
siE zabranie w Grabach,
11 lutego odbylo siE spotkanie na temat gazyfrkacji Gminy Czerniejewo oraz mieszkanie z
mieszkaricami Zydowa,
13 lutego w spotkaniu organizowanym przez P. Gruszczyriskiego, a poSwiEconym akcji:

,,W drogp bez promili",
20lutego w zebraniu sprawozdawczym OSP w Czerniejewie,
23 lutego Komisja Przetargowa dokonala otwarcia ofert na kanalizacjg Czerniejewa. Zglosilo
siE 14 chgtnych do wykonania tego przedsigwzigcia, z kt6rych ostatecznie wybrano firmQ
ROSKON ze Slupcy,
23 lutego odbylo siE zebranie z mieszkaricami Czerniejewa, gdzie poruszano m. in. sprawy
gazy frkacji i kanalizacji miasta,
24 lutego w Swietlicy wiejskiej w Grabach w godzinach dopoludniowych zorganizowano
zabawg ostatkowq dla dzieci ze szkoNy podstawowej,
4 marca w spotkaniu w6jt6w i burmistrzow zorganizowanym przez zarzqd Stowarzyszenia
Swiatowid, gdzie odbylo siEprzekazanie Strategii Lokalnej Grupy Dzialania,
5 marca w spotkaniu z inspektorem nadzort, kt6ry bgdzie czuwal nad prawidlowym
przebie giem kanalizacji Czemiej ewa,
7 i 8 marca w uroczystoSci z okazli Dnia Kobiet przez Stowarzyszenie ,,Razem" i Solectwo
Graby,
9 marcarozpoczgly sig prace przygotowaweze do ostatniego etapu gazyfrkacjr Czemiejewa,



- 10 marca w spotkaniu ze Starost4 Powiatu GnieZnieriskiego, gdzie poruszano sprawg realizacji
wniosku teren6w pod aktywizacjp gospodarczqoraz odtworzenie iawierzchni ulicy palacowej
w Czerniejewie po wykonaniu kanalizacji,

- 14 marca na Turnieju Pilki Siatkowej w Zydowie,
- 16 marca w posiedzeniu Konwentu dotyczecego Porozumienia Mipdzygminnego dotycz4cego

budowy Zaldadu Zagospodarowania Odpad6w w Lulkowie,
- 17 marca w spotkaniu kobiet zorganizowanym przezPani4 Sottys i RadE Soleck* w Nidomiu,- 18 marca podpisano umowg na budowg I etapu kanalizacjiw czemiejewie,
- 18 marca byly prowadzone rozmowy z Generalnq Dyrekcj4 Dr6g Krajowych i Autostrad w

Poznaniu, skutkiem czego 30 marca br o godz. 900 w Zydowie bgdiie zoiganizowane spotkanie
zmieszkaftcamf, podczas kt6rego bqd4prowadzonekonsultacje w sprawie rob6t drogowych na
drodze krajowej nr 15.

W dalszej czpsci wypowiedzi Pani Burmistrz podkreSlila, ze coraz wigcej os6b jest sklonnych
ubiegai sig o Srodki zevtngtrzne. Pan Radny T. Gleba pozyskal Srodki t"init tn" na dwa projekty:
szkolenie dzieci i mNodziely w zalcresie pilki noznS oraz pog]gbianie wiedzy na temat historii
Czerniejewa w5r6d dzieci i mNodziezy. Dyrektor ZSP w Cremiejewie we wsp6lpracy z dyrekcjq
ZSP w Zydowie r6wnie2 przygotowuj" ogro*ny wniosek z programu Kapital Ludzki, na
wyr6wnywanie szans edukacyjnych, gdzie wnioskuj4o kwotE po.rad:ob.ooo zl.
7. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Czerniejewie o stanie porz4dku i
b ezpieczefrs twa p u b li cznego n a teren ie G miny czerniej ew o
Pan Cezaty Bednarek przedstawiciel Komendanta Komisariatu Policji w Czemiejewie zlo4yl
informacjg -jej treit stanowi zal. nr 5.

Przewodniczqcy Rady zapytal w jakiej dziedzinie dzialalnosci Komisariatu nastqpily zmiany jesli
chodzi o zagro2enia? Czy poszczegSlne przestppstwa, czy wykroczenia, kt6re s4popelniane majq
podobn4 relacjE, czy zmienn{

Pan C. Bednarek odpowiedzial, 2e relacje zmieniajq sig z roku na rok, a w 2008 roku wzrosla
przestEpczoSi przeciwko mieniu.

Przewodniczqcy Rady zapytaL w jaki spos6b s4 kontrolowane przez policjg TIR-y, kt6re
przejeAd2ajqz nadmiern4 prpdko5ciQ? Kierowcy ciq?ar6wek maj4 radia CB i s4 poza kontr olqu czy
s4 patrole dokonujQce monitringu fotoradarami? Kontrolowane s4 samochody osoboyie, a
ciqZarowe nie.

Pan C. Bednarek odpowiedzial, ze droga nr 15 jest monitorowana przez Sekcjq Ruchu Drogowego
Policji w GnieZnie. Komisariat Policji w Czerniejewie jest sekcj4typo*o pr"*.ncyjne. fofiIjanciz
Czerniejewa nie maj4 odpowiedniego sprzEtu do prowa dzeniafo"troti ptE^dkos.i samochod6w.
8. Sprawozdanie Komendanta Miejsko - Gminnego Zwi4zku OSp Rp z dzialalnoSci
Ochotnicrych Stra2y PoZarnych w Gminie Czerniejewo

Pana Jan Kulpiriski w zastEpstwie KomendantazlolylinformacjE z dzia\alnoSci jednostek
Ochotniczych Strazy PoZarnych zterenuGminy Czerniejewo zarok2008 - jej treit stanowi
zalcpznik nr 6.

PrzewodniczQcy Rady zauwa|yl,2e jednostka OSP w Zydowie przy udziale UrzEdu uzyskaLa
dotacjg do sali internetowej.

Pan Jan Kulpiriski dodal, 2e takie dzialanie bylo skierowane tylko do jednostek stra2y na terenach
wiejskich' Srodowisko z Zydowa z tego centrum mo2e kirzystac, znqduje sip ono w Domu
Socjalnym.



9.Sprawozdanie Dyrektora Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Czerniejewie
z dzialalno5ci plac6wki w 2008 roku

Pani Maria Madkowiak Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Czerniej ewie zlo2yla
sprawozdanie - jego trei6 stanowi zal. nr 7.

l0.Informacja przedstawiciela gminy z dzialalno5ci Rady Powiatowej Wielkopolskiej Izby
Rolniczej w 2008 roku

Pan Adam Kachniarz przedstawiciel gminy do Rady Powiatowej Wielkopolskiej Izby Rolniczej
przedstawil informacj e- jego trei6 stanowi zal. nr 8.

11. Sprawozdanie przedstawiciela gminy do WOKISS z dzialalnoSci oSrodka w 2008 roku

Pan Radny Slawomir Zakrzewski zlotyN sprawozdanie z dzialalnoSci oSrodka - jego treSt stanowi
zal. nr 9.

L2. Sprawozdanie przedstawiciela gminy do Stowarryszenia Gmin i Powiatriw Wielkopolski
z dzialalnoSci Stowarryszenia w 2008 roku

Pani Wiceprzewodniczqcq Rady Katarzyna G6rka zlolyla sprawozdanie z dzialalnosci
Stowarzyszenia- jego trei6 stanowi zal. nr 10.

Przewodniczqcy Rady oglosil przerwg, kt6ratrwala od godz. l7t6 do godz. 1736.

13. Podjpcie uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na sprzed,a2 lokalu oratz udzielenie
bonifikaty najemcy z tytulu wykupu zajmowanego lokalu mieszkalnego

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e projekt uchwaly byl_omawiany na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Rolnej, Komunalnej, Przestrzennej i Ochrony Srodowiska 2 marca 2009 roku, a
nastgpnie zrelacjonowany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady 11 marca 2009r.

Pan Edwin Pawlak referujqc projekt uchwaly powiedziaN, 2e projekt uchwaly dotyczy .vqvraaenia
zgody na zbycie w drodze przetargowej lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy oraz udzielenia
bonifikaty. Sprzeda| dotyczy lokalu mieszkalnego ff I w Zydowie przy ulicy Ojca SwiEtego Jana
Pawla II 7, polohonego na dzialce nr 20013. Projekt uchwaly uzyskal pozytywn4 opinig na
posiedzeniu Komisji Gospodarki Rolnej, Komunalnej, Przestrzennej i Ochrony Srodowiska na
sprzeda? lokalu narzecz najemcy i jednoczeSnie zgodE na udzielenie bonifikaty w wysokoSci 80 %.
NastEpnie Przewodniczqcy Komisji przedstawil projekt na wsp6lnym posiedzeniu Komisji, gdzie
projekt uzyskal pozytywnq opiniE. PodjEcie tej uchwaly jest uzasadnione, aby organ wykonawczy
m6gl prowadzi6 postgpowanie administracyjne celem podpisania umowy notarialnej.

Wiceprzewodniczqca Rady K.G6rka odczytala uchwalg nrXXX/l7Il\9 - jej treit stanowi zal. nr
I  I .

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady poddal uchwalg pod glosowanie. Rada 14 giosami ,,2a" uchwalE
przyjpla.

14. Podjpcie uchwaly w sprawie sprzeda2y drodze przetargowej niezabudowanej
nieruchomoSci, poloZonej w Czerniejewie

Przewodniczqcy Rady wspomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Rolnej, Komunalnej, Przestrzennej i Ochrony Srodowiska 2 marca 2009 roku,
nastqpnie byl zreferowany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady :

Pan E. Pawlak powiedzial, 2e projekt uchwaly dotyczy sprzedaly w drodze przetargowej i
wyru2enia zgody na tE sprzeduZ dzialki poloZonej w Czerniejewie przy ulicy Kochanowskiego,
oznaczonej geodezyjnie 93712, o powierzchni 3006m', zapisanej w ksiEdze wieczystej 21947,
wlasnoSi gminy Czemiejewo, dzialy w ksiqdze wieczystej sqbez obciasZen i zobowi4zari wobec
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os6b trzecich. W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego nieruchomoSd jest
przeznaczona pod zabudowE mieszkaniow4 z funkcj4 uslugowq. Jednoczesnie mo2nana tej dzialce
realizowad uslugi bez funkcji mieszkaniowej. Celem ptzeprowadzenia procedury niezbpdne jest
wyraZenie zgody na sprzedu2, aby organ wykonawczy mogl przeprowadzic cale postgpowanie
przetargowe i sfinalizowad to umowe notarialn4.

Wiceprzewodniczqca Rady K.G6rka odezytala uchwalp nr XXX/172109 - jej treit stanowi zal. nr
12.

Przewodniczqcy Rady poddal uchwalp pod glosowanie. Rada 14 glosami ,,zd'uchwalEprzyjpla.
15. Podjpcie uchwaty w sprawie zmiany uchwaly nr XLIY/258/06 z dnia 22 mzja 2006r. w

sprawie ustalenia organizacji oraz szczegrilowych zasad ponoszenia odplatnoSci za pobyt
w oSrodkach wsparcia

Przewodniczqcy Rady nadmienil, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
polqczonych Komisji Rady 11 marca 2009 roku.

Pani EmiliaBanaszak Kierownik Miejsko - Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej powiedziala,
2e projekt uchwaly dotyczy zmiany uchwaly nr XLIY1258/06 z dnia 22 mala 2006i. w sprawie
ustalenia oryanizacji oraz szczeg6towych zasad ponoszenia odplatnoSci za pobyt w oSrodkach
wsparcia. Konkretnie zmiana dotyczy zapis6w w $ 3 uchwaly, gdzie przedstawione stawki
odplatnoSci sq korzystniejsze aniheli obecnie obowi47uj4ce, co umozliwi mieszkaricom gminy
Czerniejewa do korzystania w oSrodkach wsparcia, uczestnictwa w zajqciach na zasadach takich
samych jak mieszkancy miasta Gniezna, zwaiywszy na fakt, Le nasi mieszkaricy ponoszE
dodatkowe koszty zwiqzane z dojazdem do tychZe plac6wek.

Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka odczytala uchwalg rr XXX/173109 - jej treit stanowi zal. nr
13 .

Nastgpnie Przewodnicz1cy Rady poddal uchwalE pod glosowanie. Rada 14 glosami ,,2a" uchwilq
przyjg\a.

Radny Sl. Zal<rzewski o godz. lTss opuScil obrady, w sesji uczestniczylo 13 Radnych.

16. Podjgcie uchwaly w sprawie utworzenia obwodu glosowanian ustalenia numeru, granicy
oraz siedziby obwodowej komisji wyborczej dla wyborc6w przebywaj4cych w Zak\adzie
Karnym w Ggbarzewieo w celu przeprowadzenia wyborriw do Parlamentu Europejskiego
zarzqdzonych na dziefi07 czerwca2009 r.

Przewodniczqcy Rady dodal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
polqczonych Komisji Rady 11 marca 2009 roku.

Pani Anna Jaworska Kierownik USC referuj4c projektu uchwaly powiedziala, Ze zgodnie z
kalendarzem wyborczym do 23 kwietnia br. Nalezy podj46 uchwalE o utworzeniu obwodu
glosowania w Zaldadzie Kamym w Ggbarzewie. Nieutworzenie takiego obwodu jest moZliwe tylko
w uzasadnionych przypadkach, na pisemny wniosek dyrektora zakladu. Do dnia dzisiejszego taki
wniosek nie wplyn4l,w zwi4zkuztympodjEcie uchwaly jest konieczne.

Radca prawny M. LeSna wspomniala,2e 12 marca 2009 roku do tutejszego Urzqdu wplynglo pismo
z Krajowego Biura Wyborczego w Poznaniu informujqce, iz Komisarz Wyborczy nie wnosi
metytorycznych zastrzeAen do przeslanego projektu uchwaly. Jednak zwraca uwagQ, iz w jego
ocenie obok ordynacji wyborczej do Parlamentu Europejskiego naleay dopisa6 w podstawie
prawnej art. 30 ust. 2 i 3 Ordynacji wyborczej do Sejmu i Senatu RP. Krajowe Biuro Wyborcze
sugeruje, aby obok art. 40 ust. 2 dopisa6 przepis ustawy Ordynacji wyborczej do Sejmu i Senatu.
Zdaniem Pani mecenas nie jest to konieczne, gdyL art.40 ust. 2 wprost wskazuje, i2 odpowiednio



stosuje siE przepisy Ordynacji wyborczej do Sejmu i Senatu. Nie bpdzie skutkowalo niewaZnoSci4
uchwal niewpisanie do podstawy prawnej wspomnianego przepisu.

WiceprzewodniczqcaRady odczytalauchwalg nrXXX/174109 -jej treit stanowi zal. nr 14.

Przewodniczqcy Rady poddal uchwalp pod glosowanie. Rada 13 glosami ,,2a" uchwalgprzyjEta.

17. Podjpcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do bud2etu na 2009 rok

Przewodniezqcy Rady powiedzial" 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
pol4czonych Komisji 11 marca 2009 roku.

Pani Skarbnik Julita Rybak zreferowala projekt uchwaly, w kt6rej dokonuje siq zmian popnez
zwipkszenie dochod6w i wydatk6w o kwotg 67.575,41 zl. W zalqczniku nr 1 m6wiqcym o
dochodach kwotg 15.592.280 zlzwigksza sip o kwotE 67.575,41 zl do kwoty 15.659.855,41 zl.
Zgodnie z zalqcznikiem nr 2 o wydatkach, kt6re zwiEksza sig o kwotg 67.575,41 zl ilqcznie
wydatki wynosze 18.638.575,4I zN. Integraln4 czESci4 uchwaly sqzalqczniki nr 3 i 4. Wydatki
majqtkowe w zalqczniku nr 6 po zmianach wynoszq4.86l.438,00 zL.

Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka odczfialaprojekt uchwaly nrXXXll75l09 - jej treit stanowi
zal. nr 15.

Pani Skarbnik zauwatyla, 2e w odczytanej uchwale brakuje zapisu $ 2, kt6ry powinien brzmie(,:
,,Wprowadzasipzmiangw $ 6, kt6ry otrzymuje brzmienie".

Wiceprzewodniczqca Rady stwierdzila, ze Radni majqinny tekst, a projekt uchwaly jest z 10 marca
2009r.

Pani Skarbnik dodala, 2e uchwala wygl4da podobnie, ale jakby byto 2le skserowane.

Przewodniczqcy Rady powiedzial , 2e w pierwotnej wersji, kt6r4 Radni otrzymali na komisjg nie ma
zapisu $ 2. To niejest ten sam projekt,jest inna czcionka.

Pani Skarbnik powiedziala, 2e potem poprawiala zgodnie z zasadami, kt6re miaLy by6 przyjEte do
wszystkich uchwal. Niemniej jednak, to jest pierwotny i jedyny tekst kt6ry istnieje.

Przewodniczqcy Rady poprosil Radnych o dokonanie zapisu w projekcie uchwaly na pierwszej
stronie $ 2: ,,Wprowadza siE zmianp w $ 6, kt6ry otrzymuje brzmienie: Tworzy sip rezerwy:

1)og6lnqwwysokoSci 10.000,0021",apunkt2) jestjuzzapisany nastronie 2uchwaly.W zwiqzku
z tym, 2e nastqpila zmiana uchwaly Przewodniczqay Rady poprosil o ponowne odczfianie
uchwaly.

Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka odczfialauchwalE nrXXX/175109 - jej trei6 stanowi zal. nr
16.

Przewodniczqcy Rady poddal uchwalg pod glosowanie. Rada 13 glosami ,,2a" trchwa\gprzyjgla.

18 .Interpelacje, zapytania radnych i solfysrfw.

Pan Sohys Gorarica Marian Kozlowski zabierajqc glos powiedzial, 2e w styczniu podczas zebrania
wiejskiego Solectwa Goraniec, na zapytanie Pana Przewodniczqcego jak sig odnoszq mieszkaricy
solectwa do utworzenia nowego Solectwa Kosmowo? Poniewa? w zebraniu wiejskim nigdy
mieszkaricy Kosmowa nie uczestniczqo ajest to przychodzqwies liczenie wiqksza od Gorarica.
Podczas roznoszenia nakaz6w platniczych z kilku osobom w Kosmowie zapytalem sig jak widz4
utworzenie nowego solectwa? Mieszkaricy nie majq sig gdzie spotka6, nie maj4 kandydata na
Soltysa? Pan Soltys zapytal siE, czy byly podjEte rozmowy? OsobiScie byly zatym, Leby rozdzielic
to Solectwo. Du2e trudnoSci byly przy rozdawaniu dar6w ZywnoSciowych, bo ludzie pytali
dlaczego nie mogli skorzystai znich?



'Przewodniczqcy Rady potwierdzil zapytanie na zebraniu wiejskim, czy bylaby wolarozdzialu tego
solectwa. WieS Goraniec jest wsi4 typowo rolnicz4 wieS Kosmowo jest wsiq typowo
popegerowsk4. WieS Goraniec naIe?y do parafii Pawlowo, a wies Kosmowo do parafii Zydowo.
Tych dw6ch wsi w zasadzie nic nie lqczy poza tym, 2e przypisano je do jednego solectwa.
Przewodniczqay rady wspomnial, Ze podjS rozmowy z wlaScicielami duzego gospodarstwa
rolnego we wsi Kosmowo z Pafstwem Bieleckim, kt6rzy zaproponowali u2yczenie budynku stacji
benzynowej. Rada gminy ma prawo zmienial granice solectw, jednak musi to byi inicjatywa
oddolna. Nalezy wyst4pii do mieszkaric6w Kosmowa, gdzie opiekunami s4 Paristwo Radni: St.
Szymkowiak, D. Kosmala i S. Przybylski. Przewodniczqcy Rady zobowiqzal Radnych, aby udali
siq do Kosmowa, nawiqzali kontakt z mieszkuhcami i zorganizowali zebranie w GEdarzewie.
Mieszkaricy musieliby siE wypowiedziel, czy sq zainteresowani powstaniem solectwa, bo Rada
mohe przeprowadzi6 wybory, ale pewnych rzeczy nie moze narzucal. JeSli znajd4 siE osoby, kt6re
bqd4 chcialy dziala(, w Radzie Soleckiej moLna to przeprowadzi(,. Pani Ania Jaworska z Paniq
mecenas moglyby zUrzgdu przeprowadzi(, v,ybory i wstEpnie przygotowad projekty uchwal. Jest
wola zebrania wiejskiego w Goraricu,Zeby siE wsie rozdzielily.

Pani Urszula Lewandowska i imieniu Samorz4du Mieszkaric6w Czerniejewa podzigkowala Pani
Burmistrz za lokal w Czemiejewie i za jego wyposa2enie. W imieniu Towarzystwa
Rehabilitacyj ne go po dziEkowal a za otrzymane pomie s zczenie.

Przewodniczqcy Rady zapytal,jak bgdzie wygl4dalo utrzymanie porz4dku i czystoSci na terenie
gminy, aszczegolnie w Zydowie?

Pani Burmistrz odpowiedziala,2e tqgNown4 osob4 odpowiadaj qca za porz4dek w Zydowie bqdzie
Pani M. Jaloszyriska, ponadto bEdziemy korzysta6 z pomocy wig2ni6w, a od maja rusza program
,,Rowy". Zostanqzatrudnione dwie osoby w ramach przygotowania zawodowego.

l9.Odpowiedzi na zapytania.

20.Wolne glosy, wnioski i informacje.

Punktu 19 i20 zosta\y om6wione w punkcie 18.

Zl.Zaml<nipcie sesji.

Wobec wyczerparria porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady o godz. T837 zarrtkn4l obrady XXX
sesji, dzipkuj4c Wszystkim za przybycie. Zakofrczono protok6l, kt6ry zawiera 7 stron i 16
zalqcznikow. Protok6lowala Renata Simiriska - inspektor ds. obslugi Biura Rady.

Szczegdlowy zapis audio z sesji jest dostqpny na stronie wu'tu.czerniejev,o.com.pl.

Wszystkie zalqczniki sq dostqtrtne w Biurze Rady.

Przewodn qcy
Rady Mia i Gmin


